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Hej alla klubbsekreterare! 

 

Här sitter jag denna ljuvligt gröna majdag och har dragit på mig en riktig dunderförkylning – 

mycket banalt och väldigt trist! Jag vill dock börja med att be om ursäkt för att det här är det första 

sekreterarbrevet jag skriver, trots att jag varit distriktets sekreterare under det senaste året. Jag är 

förvissad om att våra presidenter har full koll på läget och att ni har fått all ny information därifrån. 

Det är nog tur för mig det… Den 10 maj var samtliga distriktssekreterare kallade av rådssekreterare 

Rose-Marie Wahlgren till möte på Teams och jag vill förmedla vad som togs upp efter önskemål 

från vårt digitala möte 21 februari. 

 

Rose-Marie berättade att det har noterats ett lågt antal besökare på vår hemsida och att man funderar 

över orsaken. Kan det vara så att medlemmarna inte känner sig bekväma i att ta till sig digital 

information? Kan utbildning råda bot på detta? Rådspresident Gertie Stenkula har gjort en kursplan 

för vad vi behöver kunna. Enligt kursplanen är målet bland annat att man ska kunna koppla upp sig 

på digitala möten i Teams och Zoom som man fått inbjudan till. Kursen ska också ge kunskaper i att 

navigera på hemsidan, kunna hitta sin egen personliga information, leta reda på olika medlemmar 

och hitta det där särskilda protokollet man vill läsa bland alla dokument som finns. Frågan är hur vi 

kan pusha för att öka intresset att läsa på hemsidan? Hur ser egentligen intresset ut hos 

medlemmarna? Finns det något studieförbund som kan hjälpa till? Kan vi själva? Har någon något 

bra tips att dela med sig av? 

 

Det har sedan tidigare riktats kritik mot hemsidan, det är svårt att hitta det man söker trots att man 

är van vid att arbeta med datorer. Ingående web-master Helene Reiner ska jobba för att förenkla 

strukturen och vi hoppas att det kan bidra till att öka intresset.  

 

Vi ska i klubbarna börja diskutera nya hjälpprojekt med start 2024 där kvinnor ska prioriteras. 

Narkotikasökhundarna har varit populärt och vi har under 2021-03-15—2022-03-15 samlat 162 000 

kr till dessa. Immediate past rådspresident Ewa Jägevall leder en grupp som ska ta fram förslag till 

nya hjälpprojekt till 2024. Gruppen vill ha förslag från klubbarna och förslagen kommer att 

analyseras utifrån hur de administrativa kostnaderna ser ut, vilka andra organisationer som deltar 

och hur vi kan synas. Enligt rådsmötesprotokollets ekonomiska redovisning framgår att vi totalt 

samlat 877 577 kr under året och tänk om man kunde enas om ett projekt att samla till – då skulle 

hjälpen bli mycket märkbar! Vi får fundera under sommaren! Beträffande insamlingen på knappt 

90 000 kr till förmån för Ukraina togs beslut på rådsmötet att pengarna skulle betalas in till Röda 

korset och att insamlingen avslutas 1 juni. 

 

Något som är bra att ha i klubbarna är en anhöriglista – har alla det? Om inte är rekommendationen 

att upprätta en sådan – vem ska vi kontakta om det händer något? Det påtalades även att avgiften till 

distriktet måste betalas även om en medlem vill avsluta sitt medlemskap tidigare eller av något skäl 

inte betalar sin medlemsavgift. Beträffande dispensansökan anses det tillräckligt att det framgår i 

IIWP Ebe Panitteri Martines Distrikt 234 

https://www.innerwheel.se/media/3587/digital-kurs.pdf
https://medlem.innerwheel.se/Documents/21454/rm-110-protokoll-1.pdf
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distriktsmötesprotokollen. Det vi publicerar ska arkiveras, detta gäller även mejl och det kan vara 

bra att tänka på.  

 

En annan sak som togs upp som ett tips på rådsmötet var att man kunde iordningsställa en väska 

med allt som behövs till ett rådsmöte och som kunde överlämnas till det distrikt som står på tur som 

anordnare. Har vi det så? I annat fall är det ett bra tips att ha även på klubbnivå. Personligen gillar 

jag checklistor för att kunna bocka av aktiviteter som ska ordnas. Är det något vi har kanske? 

 

Inner Wheels verksamhetsår börjar lida mot sitt slut och jag hälsar Åsa Högström från Västerås-St 

Ilian IWC hjärtligt välkommen som distriktets sekreterare för 2022-2023. För min egen del ser jag, 

med viss bävan, fram emot rollen som vice distriktspresident och jag räknar med att få följa med 

ingående distriktspresident Agneta Svensson till klubbarna och hälsa på framöver. Hur som helst är 

jag säker på att det blir ett nytt och spännande IW-år! Det är dessutom jätteroligt att Eva Gille från 

vårt distrikt nu går på som vice nationalrepresentant – heja Eva! På återseende alltså! 

 

Avslutningsvis vill jag tacka för mig och önskar alla en fantastisk och fin sommar! Ta hand om er! 

 

Bästa IW-hälsningar 

 

 

Moa Sundin 

distriktssekreterare 

 


